
 آرمان ملی: ماجرای سقف قرارداد ها در این فصل وارد 
فاز تازه ای شده است و باشگاه های سرخابی از دیگر مدعی این 
فصل یعنی سپاهان به دلیل عدم رعایت این سقف شکایت 

کرده اند.
 شکایت استقلال 

سازمان بازرسی کل کشور چند روز قبل در نامه ای محرمانه 
به فدراسیون فوتبال نسبت به قراردادهای یکی از باشگاه های 
لیگ برتری ایراداتی وارد کرده است. ایرنا هفته گذشته 
نوشت: گفته می شود این باشگاه سپاهان اصفهان است که 
سقف قراردادهای فدراسیون فوتبال را رعایت نکرده است. 
باشگاه استقلال به صورت رسمی از باشگاه سپاهان بابت از 
عدم رعایت سقف قراردادها به کمیته انضباطی فدراسیون 
فوتبال شکایت کرد. یکی از مدیران باشگاه استقلال با تایید 
این خبر به ایرنا گفت: استقلال از عدم رعایت سقف قراردادها 
توسط برخی تیم ها مطمئن است. از این رو باشگاه استقلال با 
توجه به مستندات به دست آمده علیه یک تیم لیگ برتری به 
سازمان لیگ و ارکان قضائی فدراسیون شکایت کرده است. 

 موضع لیگ
فرشید طاهری مسئول کمیته نقل و انتقالات سازمان 
لیگ در گفت وگو با شب های فوتبالی در خصوص اینکه 
باشگاهی در نقل و انتقالات تخلفی انجام داده یا خیر، عنوان 
کرد: نزد ما تخلفی از سوی باشگاه ها رخ نداده چون اگر یک 
باشگاه سقف بودجه مدنظر را رد کند، قرارداد مربی یا بازیکن 
جدیدش را ثبت نمی کنیم. او یادآور شد: درقرارداد یک 
بازیکن بندی وجود داشت که طبق نوسانات قیمت دلار، 
قراردادش بالا و پایین برود و شاید قرارداد او دلاری محسوب 
شود که مقرر شد کارگروه نقل و انتقالات در این باره اظهار 
نظر کنند. مسئول کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ اضافه 
کرد: باشگاه استقلال از باشگاه سپاهان به خاطر عبور از سقف 
بودجه شکایت کرده که طبق قانون و دستورالعمل، درباره آن 
تصمیم گیری خواهد شد. طاهری در خصوص اینکه گفته 
می شود در صورت تخلف سپاهان نتیجه بازی این تیم برابر 
استقلال سه بر صفر به سود آبی ها خواهد شد، ابراز کرد: سه 
بر صفر شدن بازی ها تشریفات دارد و براساس مستنداتی که 
شاکی در زمان مقرر ارائه می دهد، کمیته انضباطی نسبت به 
آن رسیدگی خواهد کرد. او در واکنش به اینکه اگر همه چیز و 
مستندات ارائه شده توسط استقلال و تخلف سپاهان درست 

باشد، نتیجه سه بر صفر خواهد شد یا خیر، تاکید کرد: نتیجه 
سه بر صفر یکی از تنبیه ها خواهد بود؛ اگر در اجرای مقررات، 
قانون گذار برای شکایت این مورد را لحاظ کند و مستندات 
هم وجود داشته باشد و به نتیجه برسند که یک باشگاه تخلف 

کرده، کمیته انضباطی تصمیم گیری نهایی را خواهد کرد. 
 پرسپولیس

هفته گذشته و چند ساعت بعد از مصاحبه ایستاده 
رضا درویش با خبرنگاران و اتهام به سپاهان بابت آنچه 
مدیرعامل پرسپولیس تخلفات این باشگاه می خواند، 
پرسپولیس با ارسال نامه رسمی به محمدرضا کشوری فرد، 
موارد اتهامی خود را توضیح داد. در این نامه که به مهدی 
تاج، منصور قنبرزاده و رئیس کمیته انضباطی نیز ارسال 
شده، باشگاه پرسپولیس توضیح می دهد: »باشگاه سپاهان 
مغایر با دستورالعمل ناظر بر قرارداد و سقف بودجه باشگاه ها 
مصوبه هیات رئیسه بنابر شواهد معتبر تخطی کرده است.« 
پرسپولیس شواهد خود را به این شکل توضیح می دهد که 
در یک مورد به زعم این باشگاه، سپاهان قراردادی را با یکی 
از بازیکنان خود به امضا رسانده که »در ظاهر ریالی است ولی 
در قرارداد بندی آورده که با نوسانات دلاری، پرداخت ریالی بر 
اساس دلار روز در موعد و زمان پرداخت، انجام« خواهد شد. 
باشگاه پرسپولیس معتقد است این بند قرارداد بازیکنی که دو 
ساله به سپاهان پیوسته، تخلف آشکار در موضوع آیین نامه و 
قوانین جدید است که هرگونه قرارداد ارزی با بازیکنان داخلی 
را ممنوع کرده است. در موردی دیگر، باشگاه پرسپولیس به 
افزایش قرارداد برای فصول آینده اشاره کرده که بر اساس 
قوانین حداکثر باید 25 درصد باشد »ولی باشگاه سپاهان با 
دور زدن قانون، قرارداد تعدادی از بازیکنان جدید را به نحوی 
منعقد کرده که مبلغ قرارداد آنها در فصل آینده تا 100 درصد 
افزایش« خواهد داشت. باشگاه پرسپولیس اگرچه در این نامه 
درخواست تغییر نتایج سپاهان را نداشته، اما به گفته اعلام 
رضا درویش، در صورتی که اتهامات احراز شوند، بر اساس 
اعلام مسئولان فدراسیون باید تغییر نتیجه در دستور کار 
قرار بگیرد. جالب اینکه باشگاه سپاهان از رضا درویش به دلیل 
مصاحبه او شکایت کرد، اما مدیرعامل پرسپولیس امضای 
خود را پای نامه ای قرار داده که با اتهامات تند و مهم علیه 
رقیب سرخپوشان و صدرنشین کنونی لیگ برتر همراه است 
و احتمالا شروع یک جنجال جدید در فوتبال ایران خواهد بود. 

 نامه به تاج 
محمدرضا ساکت، مدیرعامل باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان با ارسال نامه ای به رئیس فدراسیون فوتبال 
از صحبت های کارشناسی نشده برخی از اعضای این 
فدراسیون انتقاد نموده و نسبت به برخی حواشی واکنش 
نشان داد. در بخشی از متن این نامه آمده است: پیرو 
صحبت های غیرکارشناسی و غیرعلمی مطرح شده از 
سوی افراد منتسب به حضرتعالی و نیز مسئولان برخی از 
باشگاه ها لازم می دانم نکاتی را به سمع و نظر حضرتعالی 
برسانم. به استحضار می رساند متأسفانه از ابتدای فصل نقل 
و انتقالات لیگ برتر، برخی افراد صاحب عنوان در مجموعه 
فدراسیون فوتبال، با به کار بردن الفاظ مختلف و همچنین 
تشویش اذهان عمومی، موجب به هم ریختن ذهن اهالی 
فوتبال و دستگاه های مختلف شده و بر خلاف واقع، زمینه 
سیاه نمایی های بسیاری را برای اهالی فوتبال فراهم کرده اند. 
در شرایطی که متأسفانه فوتبال کشور آماج حملات مختلف 
چهره های غیرفوتبالی شده و هجمه های سنگین علیه این 
صنعت پرطرفدار در کشور، ادامه حضور تیم های مختلف 
را دشوار کرده، متأسفانه عده ای با اظهارات بدون تعمق 
و تأمل، هم راستایی نامتجانسی را با مجموعه هایی خاص 
آغاز کرده اند. این اظهارات و بعضا خط دهی های رسانه ای 
که به نظر می رسد از منبعی به جز منابع مرتبط با فدراسیون 
محترم فوتبال نباشد، در آستانه مسابقات لیگ قهرمانان 
آسیا، شرایط فعالیت تیم های مختلف را دشوار کرده و 
روزانه حملات مختلفی را روانه این تیم ها نموده است. 
البته مشخص نیست که چرا نوک پیکان این حملات، به 
سمت یک تیم خاص نشانه رفته و  رفتارهای سایر تیم ها 
در خصوص تخلفات انجام شده، مورد سکوت واقع شده 
است. مطرح شدن برخی اتهامات علیه باشگاه سپاهان به 
ویژه در مورد قرارداد کاوه رضایی و مصاحبه های جهت دار و 
نیز عدم روشنگری و تکذیب به موقع، مورد دیگری است که 
متاسفانه ذهنیتی متفاوت از گذشته نسبت به رویه عادلانه 
فدراسیون فوتبال ایجاد نموده است. از طرف دیگر سکوت و 
انفعال مدیران شما در قبال حمله غیرقانونی سایر باشگاه ها 
به سپاهان این شائبه را بین اهالی فوتبال پیش آورده که 
برخی افراد در مجموعه حضرتعالی برای پیش برد اهداف 
خود روی ایجاد تنش بین باشگاه ها سرمایه گذاری کرده اند. 
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دیدگـاه

گفت وگو

شکایت سرخابی ها از سپاهان و نامه ساکت به تاج! شکایت سرخابی ها از سپاهان و نامه ساکت به تاج! 

فاز جدید حاشیه های سقف قراردادفاز جدید حاشیه های سقف قرارداد

  کوتاه 
فارس: احسان اصولی در مورد جلسه هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال، اظهار داشت: در این جلسه مباحث مختلفی که مطابق 
دستور جلسه در اختیار اعضا قرار گرفته بود، مورد بحث و 
بررسی قرار گرفت و مصوباتی به تصویب هیات رئیسه رسید. 
وی افزود: یکی از موارد این بود که براساس نظر کمیته امور 
استان ها و درخواست هیات های ایلام، کردستان و کیش 
مبنی بر اعطای امتیاز لیگ دو فوتبال داشتند، مورد بحث قرار 
گرفت. راهکارهای کارشناسی در این کمیته و سازمان لیگ در 
این خصوص اتفاق افتاده بود و با قید این موضوع که مالکیت 
این امتیازها متعلق به سازمان لیگ باقی می ماند و هرگونه 
خرید و فروش امتیازهای اعطا شده ممنوع اعلام شده است، 
این امتیازها به این استان ها و جزیره کیش داده شد. سخنگوی 
فدراسیون تاکید کرد: در مورد آن بخش از هزینه های فدراسیون 
که  باید خارج از سامانه تدارکات و با توجه ضرب الاجل زمانی کار 
کنیم، به ریاست فدراسیون تفویض اختیار داده شد تا او و خزانه 
دار فدراسیون به عنوان صاحبان امضای مجاز تصمیم گیری 
کنند. مصوب شد سازمان لیگ فوتسال درمورد تامین اقلام 
مورد نیاز داوران مثل هدست، اسپری و تجهیزاتی از این دست 
در فصل جاری اقدام کرده و مطابق نظر کارشناسی کمیته 
داوران و مجموعه اجرایی فدراسیون فوتبال، در این زمینه 
اقدام کند. این کار نیز در بازه زمانی مشخصی انجام خواهد شد 
و شاهد خواهیم بود برای هدست داوران سیستم های جدید 
و مدرنی را تامین کرده و در اختیار آنها قرار بدهند. اصولی 
گفت: بحث دیگر ما در مورد اسپانسر فدراسیون فوتبال بود 
که براساس پیشنهادات دریافت شده و مطابق ضوابط تعیین 
شده در آیین نامه مالی و معاملاتی، فدراسیون اسپانسری را 
برای خودش شناسایی کرد . این موضوع نهایی شده و ان شاءا... 
به زودی این حامی مالی رونمایی خواهد شد و به اطلاع مردم 

می رسد. 

بیــن المــلل 
 ارلینگ هالند به پنجمین هت تریکش در لیگ برتر 
رسید تا با رکورد رود فان نیستلروی و روبین فان پرسی هلندی 
برابری کند. به گزارش اکسپرس، ارلینگ هالند در دومین 
فصل حضورش در فوتبال انگلیس به پیشرفت خیره کننده اش 
ادامه می دهد و رکوردهای مختلفی را جابه جا کرده است. 
هالند روز شنبه در پیروزی -5 1 منچسترسیتی مقابل فولام، 
یک هت تریک دیگر را ثبت کرد. هالند با عملکرد خوبش برابر 
فولام، اکنون ۴2 گل در لیگ برتر به ثمر رسانده است. جالب 
اینکه 15 گل از این ۴2 گل هت تریک بوده است، یعنی پنج 

هت تریک. 
این در حالی است که تازه فصل دوم حضور هالند در 
سیتی شروع شده است و او با این تعداد هت تریک به رکورد 
بسیاری از ستاره های بزرگ سابق در لیگ برتر رسیده است؛ 
ستاره هایی چون روبین فان پرسی، رود فان نیستلروی، یان 
رایت، اندی کول و دیمیتار برباتف همگی ستاره هایی اند که 
در تاریخ لیگ برتر پنج بار هت تریک کرده بودند و حالا هالند 
خیلی زود به رکورد آنها رسیده است. با توجه به اینکه هالند 
احتمالا چندین هت تریک دیگر را در لیگ برتر خواهد داشت، 
بازیکنان بعدی در لیست قربانیان احتمالی او عبارتند از؛ 
لوئیس سوآرس، وین رونی، مایکل اوون، هری کین و تیری 
آنری. ارلینگ هالند پنجشنبه شب از سوی یوفا به عنوان 
بازیکن سال انتخاب شد. ارلینگ هالند در نخستین فصل 
حضورش در لیگ برتر انگلیس نمایش خیره کننده ای داشت 

و بیش ترین سهم را در قهرمانی سیتیزن ها ایفا کرد.

 پایان کار تکواندوی ایران  
در گرند پری پاریس با ۵ مدال

ایسنا: با حذف آخرین نماینده ایران در 
رقابت های گرندپری پاریس، پرونده تیم ملی 
تکواندو در این دوره از مسابقات با پنج مدال 
طلا، نقره و برنز بسته شد. این دوره از مسابقات 
که از روز جمعه دهم شهریورماه با حضور 25۶ 
تکواندوکار به میزبانی فرانسه در سالن »مارسل 
گاردن« شهر پاریس آغاز شده بود، در حالی امشب 
به پایان می رسد که تیم هفت نفره ایران با دو طلا، 
یک نقره و دو برنز به کار خود پایان داد. ابوالفضل 
عباسی آخرین نماینده ایران در این دوره از رقابتها 
بود که در وزن +۸0 کیلوگرم کار خود را با برتری 
2 بر صفر مقابل »میگوئل مارتینز« نایب قهرمان 
سال 201۹ جهان از برزیل آغاز کرد. سپس با 
همین نتیجه »عمر« از فرانسه را شکست داد. 
نماینده کشورمان در مرحله یک چهارم نهایی 
به مصاف »کالوس سانسورس« قهرمان سال 
2022 جهان و نفردوم رنکینگ از مکزیک رفت. 
عباسی راند نخست را با برتری ۸ بر2 به سود خود 
خاتمه داد. وی در راند دوم در حالی که 1۴ بر ۴ 
از حریف پیش بود، 5 اخطاره شد و بازنده میدان 
را ترک کرد. در راند سوم حریف ۷بر5 برنده شد 
تا نماینده کشورمان در عین شایستگی 2 بر یک 
بازنده و از رسیدن به نیمه نهایی بازماند. در نهایت 
تیم ۷ نفره ایران با دو طلا، یک نقره و یک برنز به 

کار خود پایان داد. 

خارج ازمستطیل سبز

خوان ماتا جایگزین اینیستا شد 
هافبک اسپانیایی فصل قبل گالاتاسرای 
راهی لیگ ژاپن شد تا پیراهن تیم ویسل کوبه 
را بر تن کند. به گزارش اسپورت، باشگاه ژاپنی 
ویسل کوبه با یک بازیکن اسپانیایی سرشناس 
دیگر قرارداد امضا کرد. خوان ماتا با عقد قراردادی 
رسما به ویسل کوبه پیوست تا جایگزین آندرس 
اینیستا در این تیم شود. اینیستا راهی لیگ 
امارات شد و باشگاه ویسل کوبه، خوان ماتا را 
جایگزین او کرد. مانا سابقه پوشیدن پیراهن 
تیم ملی فوتبال اسپانیا را در کارنامه دارد. او بیش 
از یک دهه در لیگ جزیره با پیراهن تیم های 
چلسی و منچستریونایتد به میدان رفت و فصل 
قبل هم  در لیگ ترکیه و با پیراهن گالاتاسرای 

قهرمانی در لیگ را به دست آورد. 

خبـــــر

نبود درآمد پایدار در استقلال 

علی خطیر و جواد نکونام هر دو زمانی به درخواست 
هواداران به استقلال آمدند و اختلاف این دو نفر در شرایط 
فعلی چیزی جز آسیب برای استقلال نخواهد داشت. خطیر 
یکی از مدیران جوان و خوب کشور است و نکونام نیز مربی 
باهوش و با انگیزه به حساب می آید. مشکلات اقتصادی برای 
همه باشگاه ها وجود دارد ولی اینکه یک باشگاه خودش را 
قانونمند می کند تقصیر باشگاه استقلال نیست. بهتر است 
نکونام و خطیر به خاطر هواداران هم که شده کنار هم قرار 
بگیرند و هر دو در حیطه وظایفشان برای استقلال و موفقیت 
تیم تلاش کنند. خطیر و نکونام لازم و ملزوم یکدیگر هستند 
و چالش های بین آنها اصلا به سود استقلال نیست. مطمئنا 
پیشکسوتان باشگاه می توانند در ایام تعطیلات لیگ جلسه 
گذاشته و اختلافات را از بین ببرند. متاسفانه فضای استقلال 
به شکلی است که برخی که هیچ درکی از فضای فوتبال 
ندارند از اختلاف این دو طرف سود می برند و مباحث را 
به سمت فضای مجازی می برند ولی هوادار استقلال باید 
باهوش باشد و اجازه ندهد این افراد قدرت بگیرند. استقلال 
درآمد پایدار ندارد و مرتب درگیر روزمرگی است. یک عده 
هم می آیند و می گویند فوتبالیست ها پول مفت می برند 
در حالی که آنها نمی دانند کار فیزیکی با کار ذهنی متفاوت 
است. متاسفانه این افراد بدون داشتن آگاهی این حرف را به 
جامعه منتقل کرده و فضای اجتماع را نسبت به ورزشکاران و 
به خصوص فوتبالیست ها تخریب می کنند. باشگاه استقلال 
بیش از -۷00 ۸00 میلیارد تومان بدهی دارد. من نمی توانم 
اسم ورشکسته را روی باشگاه استقلال بگذارم چون توانایی 
و پتانسیل این باشگاه به حدی است که به راحتی می توان 
این بدهی را جبران کرد. متاسفانه در این سال ها سلیقه های 
شخصی در اداره باشگاه ها باعث شده که به بن بست بخوریم. 
شاید خیلی باشگاه ها از نظر مالی وابسته به یک نهاد باشند 
ولی استقلال و پرسپولیس الگوهای این جامعه هستند که در 
کمترین حالت -۴0 50 میلیون هوادار در کشور دارند. نادیده 
گرفتن این ظرفیت باعث می شود که آسیب های اجتماعی 
به هر دو باشگاه زیاد شود. استقلال که بیش از ۷00 میلیارد 
تومان بدهی دارد ظرفیت هایی دارد که باید با کمک مسئولان 
از این ظرفیت ها استفاده شود تا مشکلاتش به حداقل برسد. 

علیرضا نیکبخت بازیکن سابق تیم های 
سرخابی و ملی فوتبال کشورمان در خصوص 

وضعیت شاگردان قلعه نویی صحبت کرد. 
   در خصوص فهرست اعلام شده برای 
دعوت به تیم ملی از سوی امیر قلعه نویی 

چه نظری دارید؟
 به نظرم ما در مورد نفرات دعوت شده نباید 
نظر بدهیم و باید صبر کنیم بازی انجام شود 
و بازی ها را نقد و تحلیل کنیم. من نمی دانم 
چه چیزی در سر سرمربی تیم ملی است که 
نفرات خاصی را بر مبنای آن دعوت کرده. ما 
فقط می توانیم منتظر بنشینیم و نتیجه کار را 
ببینیم و بر اساس آن قضاوت کنیم برای همین 
من هیچ حرف و نظر و تحلیلی در خصوص 

فهرست تیم ملی ندارم. 
   نظر شما در مورد تنبیه انضباطی 
حسین کنعانی زادگان و عدم دعوتش به 

تیم ملی چیست؟
 به هر حال مربیگری امری سلیقه ای است 
و سرمربی هم گاهی بر اساس شرایط لازم 
می داند یک بازیکن را تنبیه کند و مدتی او را 
از تیم ملی دور نگه دارد. امیر قلعه نویی بیش از 
سرمربیگری به مدیریتش معروف است و اینکه 
به خوبی حواشی کنار تیمش را کنترل می کند 
و این روش کار اوست و همه این را می دانند و 

نمی توان ایرادی به آن گرفت. 
   نظر شما در رابطه با دعوت نشدن 
سردار آزمون و شایعاتی که پیرامون 
بند قراردادش با باشگاه رم وجود دارد 

چیست؟
 این مسائل شایعه است و من چنین چیزی را 
باور ندارم. فکر می کنم سردار چون تازه به تیم 
جدید رفته احتمالاً از کادرفنی اجازه گرفته تا با 
تیم جدیدش باشد و در تمرینات حاضر شود و 
زودتر آماده شود و فکر می کنم از اردوهای بعد 

به تیم ملی اضافه شود. 
 وضعیت مسابقات لیگ برتر را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
 فعلًا زود است بخواهیم نظر بدهیم ولی با 
توجه به چیزی که تا الان دیدم سپاهان تیم 
خوب و کاملی بسته و از لحاظ فنی هم شرایط 
خیلی خوبی دارد. به نظرم آنها حتی در لیگ 
قهرمانان آسیا هم می توانند نتایج قابل قبولی 
کسب کنند. سپاهان فقط پرستاره نیست 
و با برنامه بازیکن جذب کرده و می دانسته 
چه می خواهد. من این تیم را خیلی آماده و 
قدرتمند دیدم و از مدعیان اصلی قهرمانی 
می تواند باشد. نکته منفی در لیگ ما عدم 
حضور تماشاگران در ورزشگاه آزادی است. 
این دو تیم هرچه دارند از تماشاگرانشان است. 
اصلًا اگر آزادی آماده نیست چه اشکال دارد در 

محل دیگری بازی کنند؟ 

محمد مومنی 
عضو پیشین هیات مدیره باشگاه استقلال

نیکبخت: 
در خصوص لیست 

تیم ملی فعلا بایستی 
صبر کنیم 

تراکتور پس از دو باخت پیاپی 
در لیگ برتر و حذف در برابر 
الشارجه امارات، توانست 
مس رفسنجان را با تک گل 
مهدی عبدی شکست بدهد. 
مهدی شیری مدافع سابق 
فولاد با تراکتور به اهواز 
بازگشت و با سه امتیاز به 

تعطیلات رفت. 

شاگردان رضا عنایتی که قرار 
است در مسابقات مقدماتی 
زیر 23 ساله های آسیا شرکت 
کنند، دیروز تهران را به مقصد 
تاشکند ازبکستان ترک کردند. 
در این سفر به غیر از سه لژیونر 
امین  صیادمنش،  للهیار  ا (
حزباوی و علی پوردارا( همه 

بازیکنان حضور داشتند. 

او  دومینیک سوبوسلای که 
فوتبال  جدید  پوشکاش  ا  ر
مجارستان می دانند، در دقیقه 
سوم بازی لیورپول- استون ویلا 
موفق شد گل اول بازی و نخستین 
گلش در لیگ برتر را به ثمر برساند. 
دومینیک سوبوسلای با 22 سال 
سن در تابستان لایپزیش را به 

مقصد لیورپول ترک کرد. 

ت
شــ

س نو
عک

             گلزنی   پیروزی سفر 

حضور رونالدو به پرسپولیس انگیزه می دهد 

ورمزیار: نکونام، خطیر، بازیکنان و پیشکسوتان 4 ضلع مربع استقلال هستند 

مجتبی شیری درباره حریفان پرسپولیس 
و شانس این تیم برای صعود در لیگ قهرمانان 
آسیا گفت: تیم های بزرگ هم بعضی مواقع 
مقابل تیم های ضعیف به مشکل می خورند. 
با حضور رونالدو در این بازی انگیزه بازیکنان 
پرسپولیس بیشتر خواهد شد. مجتبی شیری، 
بازیکن سابق پرسپولیس در گفت وگو با ایسنا، 
درباره شرایط این تیم پس از گذشت ۴ هفته 
از لیگ برتر اظهار کرد: پرسپولیس از لحاظ 
امتیازی خوب عمل کرده است، اما از لحاظ تیمی 
هنوز مشکل دارد. این تیم مهاجمان خودش را از 
دست داده است اما نتوانسته بازیکن جدیدی در 

این پست جذب کند. امیدوارم شرایط رفته رفته 
بهتر شود و پرسپولیس دوباره بتواند قهرمانی اش 
را تکرار کند. او ادامه داد: نمی دانم چرا مسئولان 
پرسپولیس نتوانستند در نقل وانتقالات مهاجم 
جذب کنند. امیدوارم حداقل یک فوروارد جذب 
کنند تا بتواند انتظارات را جلب کنند و آن تیمی 
شوند که هواداران انتظار دارند. شیری درباره 
حریفان پرسپولیس در لیگ قهرمانان اسیا 
افزود: پرسپولیس در گروه سختی قرار دارد و باید 
این تیم قبل از شروع این مسابقات تقویت شود. 
اگر این تیم مهاجم جدید به خدمت نگیرد قطعا 
در آسیا به مشکل خواهد خورد. بازیکن سابق 

پرسپولیس درباره اینکه آیا این تیم از گروهش 
در لیگ قهرمانان آسیا صعود خواهد کرد یا خیر 
تصریح کرد: فوتبال قابل پیش بینی نیست و شما 
دیدید تیم های بزرگ هم بعضی مواقع مقابل 
تیم های ضعیف به مشکل می خورند. با حضور 
رونالدو در این بازی انگیزه بازیکنان در مسابقه 
بیشتر خواهد شد. امیدوارم بهترین اتفاق برای 
پرسپولیس رقم بخورد. او درباره لیست تیم ملی 
توضیح داد: اسامی بازیکنان در ذهنم نیست اما 
سرمربی تیم ملی بهتر می داند چه کسانی را به 
تیم ملی دعوت کند. آن بازیکنانی که در سطح 
بالا بازی می کنند باید در تیم ملی حضور داشته 

باشند. ما غیر از سربلندی تیم ملی و پیشرفت 
چیزی نمی خواهیم و امیدوارم تیم ملی موفق 
ظاهر شود. شیری درباره پیش بینی اش از دربی 
پیش رو ادامه داد: دربی هیچ وقت قابل پیش بینی 
نیست و در خیلی از زمان ها تیم های ضعیف تر 
بهتر نتیجه گرفته اند. زمان دربی همه چیز 
فراموش می شود و هر دو تیم می خواهند بهترین 
عملکرد را در زمین ارائه دهند. هر تیمی هم کمتر 
اشتباه کند و تمرکز لازم را داشته باشد، می تواند 
بهترین نتیجه را بگیرد. امیدوارم پرسپولیس 
بتواند روند شکست ناپذیری خودش را در دربی ها 

ادامه دهد و هواداران را خوشحال کند. 

صادق ورمزیار کاپیتان اسبق تیم فوتبال استقلال گفت: 
استقلال یک مربع است که همه اضلاع آن باید در جهت شادی 

هواداران حرکت کنند. 
شرایط فعلی استقلال

صادق ورمزیار در گفت وگو با فارس، در خصوص شرایط 
فعلی استقلال و مسائلی که بین کادرفنی تیم و مدیریت باشگاه 
به وجود امده، اظهار داشت: در ابتدا باید بگویم حرف هایی از 
قول من در فضای مجازی مبنی بر اینکه از بین خطیر و نکونام 
یک نفر باید برود و ان یک نفر هم کسی جز سرپرست باشگاه 
نیست، مطرح شده درحالیکه اصلا چنین عقیده ای ندارم. وی 
افزود: از روز اول و همیشه گفته ام که همه باید کنار هم کار 
کنند نه روبه روی هم، تفاوت نظر و اختلاف سلیقه همیشه در 
هر مجموعه ای هست که اتفاقا به پیشرفت آن مجموعه هم 
کمک می کند اما در تاریخ فوتبال دنیا حتی یک تیم را پیدا 
نمی کنید که بگوید ما با مدیریت اختلاف داشتیم و این مساله 
باعث قهرمانی مان شد. همیشه اتحاد و همراهی است که باعث 

قهرمانی تیم ها می شود. 

مربع استقلال 
کاپیتان اسبق استقلال تصریح کرد: من استقلال را یک مربع 
می بینم. یک ضلع این مربع کادرفنی است که جواد و نکونام و 
همکارانش به بهترین شکل کارشان را پیش می برند. جواد از 
خانواده استقلال است. او از روز اول با تمام کمبودها، تمام انرژی 
و توانش را گذاشته و برای موفقیت تیم تلاش می کند. ضلع دوم 
بازیکنان هستند. آن ها علاوه بر تلاشی که در زمین دارند، با 
صبوری خودشان به باشگاه فرصت می دهند که منابع مالی را 

ایجاد کنه تا مطالباتشان را بگیرند. 
البته خودشان هم می دانند مطالبات از مدیریت های گذشته 
ربطی به مدیریت فعلی ندارد و همکاری می کنند تا این مشکل 
برطرف شود. ورمزیار گفت: ضلع سوم مدیریت باشگاه است. 
علی خطیر یک مدیر جوان و تحصیلکرده است. اگر به او زمان 
داده شود می تواند استقلال را در ریل پیشرفت و موفقیت قرار 
بدهد. ضلع چهارم هم ما پیشکسوتان هستیم که باید این مربع 
را تکمیل کنیم. هرکدام از این اضلاع دچار مشکل شود، این 
مربع تکمیل نمی شود و در نهایت این استقلال است که ضربه 

می خورد. در این شرایط که کدورتی بین کادرفنی و مدیریت به 
وجود آمده، ما پیشکسوتان باید تلاش کنیم اضلاع دیگر به هم 
نزدیک شوند. باید کاری کنیم که اختلافات کمتر و همراهی ها 
بیشتر شوند. به شخصه طی روزهای آینده و با شروع تمرینات 

هر قدمی بتوانم بر می دارم تا این مشکلات رفع شوند. 
مشکلات 

پیشکسوت استقلال افزود: این مربع اگر هدفی به غیر از 
خدمت به هوادار استقلال داشته باشد، به مشکل می خورد. اگر 
استقلال نتواند دل هوادارانش را شاد کند، اصلا وجود نداشته 
باشد بهتر است. خواسته هوادار هم آرامش است که فقط با 
اتحاد ۴ ضلع این مربع به دست می آید. استقلال در این فصل 
همان طور که جواد گفته در یارگیری عملکرد خوبی نداشته و 
باید تقویت شود ولی از نظر من مهمتر از همه مسائل، اتحاد 

است. 
همه باید دست به دست هم بدهیم و در یک راستا حرکت 
و عمل کنیم. قول می دهم همین استقلال با اتحاد می تواند 

نتایجی فراتر از تصور بگیرد و شاهکاری را رقم بزند. 


